
Zápis č. 3/2022 

 
o průběhu zasedání Zastupitelstva obce Jaroslavice, které se konalo dne  

15. prosince v 17.00 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu v Jaroslavicích 

 

 

 Starosta Petr Zálešák zahájil 3. jednání Zastupitelstva obce (dále jen ZO) Jaroslavice 

v 17.00 hodin a přivítal přítomné zastupitele a hosty. 

 

Bod č. 1) Zahájení - starosta konstatoval, že zasedání bylo svoláno dle jednacího řádu, 

že informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední desce Obecního úřadu, vyhlášena 

místním rozhlasem, pozvánka byla členům ZO zaslána poštou nebo e-mailem, a to nejméně 

sedm dní přede dnem konání zasedání. Dále konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina 

členů ZO a ZO je tedy usnášeníschopné. Přivítal hosta Mgr. Kubíkovou, ředitelku školy. Dále 

předsedající sdělil, že ode dneška se budou promítat veškeré podklady projektorem na stěnu. 

 

Přítomni: Josef Glaser, Jan Holý, Josef Juhaňák, Luděk Juhaňák, Mgr. Tereza 

Koňariková, Martin Kozlík, Mgr. Bc. Eva Mariánusová Juhaňáková, Miloš 

Pekárek, Bc. František Rubáček, Mgr. Petr Samek, Vojtěch Tesař, Petr Zálešák 

(Příloha č. 1) 

 

Omluveni: Jan Gazda 

 

Hosté:   - dle prezenční listiny (Příloha č. 2) 

 

 Starosta, Petr Zálešák, konstatoval, že zápis č. 2/2022 z ustavujícího zasedání byl 

ověřen a zkontrolován, nebyla vznesena žádná námitka. Starosta sdělil, že ze zasedání bude 

pořizován zvukový záznam. Bylo zapnuto 1 nahrávací zařízení.  

 

Jako zapisovatele navrhl paní Miroslavu Vasmanskou, jako ověřovatele pana Luďka Juhaňáka 

a pana Jana Holého. 

 

Návrh usnesení č.1: 

ZO Jaroslavice schvaluje zapisovatele dnešního zasedání paní Miroslavu Vasmanskou a 

ověřovatele zápisu pana Luďka Juhaňáka a pana Jana Holého. 

 

Hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 1/3/2022: ZO Jaroslavice schvaluje zapisovatele dnešního zasedání paní 

Miroslavu Vasmanskou a ověřovatele zápisu pana Luďka Juhaňáka a pana Jana Holého. 

 

Starosta přednesl program zasedání: 

 

1. Zahájení, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

2. Rozpočet ZŠ a MŠ Jaroslavice na rok 2023 a rozpočtový výhled na rok 2024 a 

2025 



3. Plnění usnesení č. 17 a 20 z minulého zasedání 

4. Rozpočtové opatření č. 9/2022 

5. Jednací řád 

6. Plán strategie rozvoje obce na období 2022 – 2026 

7. Partnerství obcí Jaroslavice, Seefeld-Kadolz a Himberg 

8. Finanční příspěvek do rozpočtu města Znojma na r. 2023 na soc. služby 

9. Rozpočtové provizorium obce Jaroslavice na rok 2023 

10. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene na pozemku parc. č. 

467/1 s EG.D 

11. Informace o výstavbě inženýrských sítí v lokalitě U Hřiště 

12. Došlá pošta, různé  

- Setkání na silvestra 

- Hasiči – příspěvek na ples 

- Hokejisti – žádost o příspěvek  

13. Diskuse 

14. Závěr 

 

Návrh usnesení č. 2: ZO schvaluje navržený program bez připomínek. 

 

Hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 2/3/2022: ZO schvaluje navržený program bez připomínek. 

 

ad 2) Rozpočet ZŠ a MŠ Jaroslavice na rok 2023 a rozpočtový výhled na rok 2024 a 

2025 – návrhy obdrželi zastupitelé v podkladech k zasedání, starosta sdělil, že to projednal 

s paní ředitelkou i s účetními, spolu s plněním rozpočtu za tento rok, a dal jim za pravdu, že je 

potřeba toto navýšení, vzhledem k cenám energií. Mgr. Kubíková sdělila, že v září žádali o 

souhlas s úhradou dopravy dětí do divadla z provozního příspěvku, tímto žádá o další souhlas 

na příští rok I. pololetí 2023, kdy jezdí do divadla první stupeň zvlášť a druhý stupeň zvlášť, 

každý pojede na 3 představení, v současné době je ve škole 146 dětí, do divadla jezdí 

všechny.  

 

Návrh usnesení č. 3: ZO schvaluje hradit dopravu žáků ZŠ Jaroslavice na divadelní 

představení do Znojma v jarním období školního roku 2022/2023 z provozních nákladů. 

 

Hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 3/3/2022: ZO schvaluje hradit dopravu žáků ZŠ Jaroslavice na divadelní 

představení do Znojma v jarním období školního roku 2022/2023 z provozních nákladů. 

 

Dále informovala, že všechny kroužky stále fungují, počítají s čerpáním fondů na různé 

opravy ve škole. Návrh rozpočtu a rozpočtového výhledu je přílohou č. 3 tohoto zápisu. 

 

Návrh usnesení č. 4: ZO schvaluje rozpočtový výhled Základní školy a Mateřské školy, 

Jaroslavice, okres Znojmo, příspěvkové organizace na období 2024 a 2025. 

 

Hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 4/3/2022: ZO schvaluje rozpočtový výhled Základní školy a Mateřské školy, 

Jaroslavice, okres Znojmo, příspěvkové organizace na období 2024 a 2025. 

 

Návrh usnesení č. 5: ZO schvaluje rozpočet Základní školy a Mateřské školy, Jaroslavice, 

okres Znojmo, příspěvkové organizace na rok 2023. 



 

Hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 5/3/2022: ZO schvaluje rozpočet Základní školy a Mateřské školy, Jaroslavice, 

okres Znojmo, příspěvkové organizace na rok 2023. 

 

ad 3) Plnění usnesení č. 17 a 20 z minulého zasedání – usnesením č. 17 bylo starostovi 

uloženo svolat schůzku s majiteli vinic ve viniční trati Na vinicích, starosta sdělil, že včera 

jednali za účasti místostarostů, dohodli se na rozdělení viniční tratě na dvě, místostarosta pan 

Bc. Rubáček, ukázal zastupitelům na mapě, jak viniční trať rozdělili, mapy jsou přílohou č. 4 

a 5 tohoto zápisu, a shodli se na názvech, první část zůstane Na vinicích a druhá se bude 

jmenovat Motol. 

 

Návrh usnesení č. 6: ZO schvaluje rozdělení viniční tratě Na vinicích na dvě nové, které se 

budou jmenovat viniční trať Motol a viniční trať Na vinicích – dle předložených map. 

 

Hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 6/3/2022: ZO schvaluje rozdělení viniční tratě Na vinicích na dvě nové, které se 

budou jmenovat viniční trať Motol a viniční trať Na vinicích – dle předložených map. 

 

Dále bylo starostovi uloženo usnesením č. 20 jednat s Hasičskou vzájemnou pojišťovnou o 

uzavření smlouvy na havarijní pojištění hasičského auta, po připomínkách (živelné pohromy, 

náraz, vandalismus) byla cena upravena na 57 253,- Kč ročně. Mgr. Mariánusová se dotázala, 

na jak dlouho je smlouva uzavřena, starosta sdělil, že smlouva je na jeden rok, vždy se pak 

musí uzavřít nová, jinak to nelze. 

 

Návrh usnesení č. 7: ZO schvaluje smlouvu s Hasičskou vzájemnou pojišťovnou na havarijní 

pojištění hasičského auta MAN, RZ 6B4 0741, za cenu 57 253,- Kč. 

 

Hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 7/3/2022: ZO schvaluje smlouvu s Hasičskou vzájemnou pojišťovnou na 

havarijní pojištění hasičského auta MAN, RZ 6B4 0741, za cenu 57 253,- Kč. 

 

ad 4) Rozpočtové opatření č. 9/2022 – rozpočtové opatření obdrželi zastupitelé 

v podkladech k zasedání a je přílohou č. 6 tohoto zápisu, Mgr. Mariánusová se dotázala na 

velkou částku na školu, starosta sdělil, že jde o průtokovou dotaci, kterou obdržela škola, ale 

šla přes náš účet. 

ZO bylo seznámeno s rozpočtovým opatřením č. 9/2022. 

 

ad 5) Jednací řád – v písemných materiálech obdrželi návrh zpracovaný starostou a 

místostarosty a druhý návrh poslala paní Mgr. Mariánusová, např. v článku 3 bodě 3 navrhla 

určit 3 termíny zasedání dopředu, zdůvodnila to tím, že někteří ze zastupitelů chodí na směny, 

tak aby si to mohli v zaměstnání zařídit, zastupitelé se vyjádřili, že s tím nemají problém, že si 

to zařídí, bod zůstává beze změn. Dále Mgr. Mariánusová navrhla uveřejňovat spolu 

s pozvánkou veškeré podklady k zasedání, z toho důvodu, že občané se nemají čas připravit a 

měli by vědět o čem se jedná, starosta sdělil, že dosud se o to nikdo nezajímal, nikdo z občanů 

nezavolal, nepřišel, že by chtěl vidět podklady. Mgr. Mariánusová navrhla, aby tedy tyto 

přílohy byly zveřejňovány u zápisu. Veškeré změny, na kterých se zastupitelé shodli, pan 

místostarosta Bc. Rubáček, hned zavedl do návrhu jednacího řádu, všichni viděli projekci na 

stěně, konečný jednací řád, tak, jak se na něm zastupitelé shodli je přílohou č. 7 tohoto 

zápisu. 



 

Návrh usnesení č. 8: ZO schvaluje Jednací řád Zastupitelstva obce Jaroslavice – viz. příloha 

č. 7. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 1  se zdržel 

Usnesení č. 8/3/2022: ZO schvaluje Jednací řád Zastupitelstva obce Jaroslavice – viz. příloha 

č. 7. 

 

ad 6) Strategický plán rozvoje obce Jaroslavice na období 2022 – 2026 – starosta sdělil, 

že zpracoval strategický plán společně s místostarosty, návrh byl zaslán zastupitelům, další 

návrh zaslala paní Mgr. Mariánusová, ze kterého tedy doplnili výstavbu bytů pro seniory, 

výstavba budovy v prostorách bývalé školičky pro pořádání zájmových kroužků a výstavba 

venkovní učebny ZŠ, dále zde bylo navíc vybudování informačního centra a veřejných toalet, 

dotázal se, kde by to chtěli realizovat, Mgr. Mariánusová navrhla odkoupit dům XXX na 

Náměstí a vybudovat to tady – zahrnuto, příloha č. 8 tohoto zápisu. 

 

Návrh usnesení č. 9: ZO schvaluje Plán strategie rozvoje obce Jaroslavice na období 2022 – 

2026 – viz. příloha.  

 

Hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 9/3/2022: ZO schvaluje Plán strategie rozvoje obce Jaroslavice na období 2022 – 

2026 – viz. příloha.  

 

ad 7) Partnerství obcí Jaroslavice, Seefeld-Kadolz a Himberg – 16. listopadu proběhlo 

setkání starostů a místostarostů zmíněných obcí, setkání se zúčastnili i předchozí starostové 

Seefeldu a Himbergu, letos je to 20 let od uzavření partnerství, všichni se dohodli, že chtějí 

v partnerství pokračovat a navrhují oslavit zmíněné výročí tentokrát v Jaroslavicích, někdy 

počátkem května, navrhli spojit setkání s naší akcí – košt vín, Mgr. Mariánusová se vyjádřila 

pro to, udělat akci samostatně, Mgr. Koňariková sdělila, že před příštím ZO se sejde kulturní 

komise a akci projedná a bude informovat zastupitelstvo. 

ZO bylo seznámeno se zprávou starosty o pokračování partnerství mezi obce Jaroslavice, 

Seefeld-Kadolz a Himberg. 

 

ad 8) Finanční příspěvek do rozpočtu města Znojma na r. 2023 na soc. služby – jako 

každý rok zaslalo město Znojmo žádost o projednání příspěvku na terénní sociální služby, na 

rok 2023 žádají o 78 100,- Kč. 

 

Návrh usnesení č. 10: ZO schvaluje finanční příspěvek do rozpočtu města Znojma na 

spolufinancování sociálních služeb v „Síti sociálních služeb ORP Znojmo pro rok 2023“ ve 

výši 78 100,- Kč. 

 

Hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 10/3/2022: ZO schvaluje finanční příspěvek do rozpočtu města Znojma na 

spolufinancování sociálních služeb v „Síti sociálních služeb ORP Znojmo pro rok 2023“ ve 

výši 78 100,- Kč. 

 

ad 9) Rozpočtové provizorium obce Jaroslavice na rok 2023 – návrh obdrželi zastupitelé 

v podkladech k zasedání a je přílohou č. 9 tohoto zápisu, Mgr. Mariánusová se dotázala na 

opravu kabin, starosta sdělil, že nejde o opravu, ale pokračování v dláždění betonové podlahy. 

 



Návrh usnesení č. 11: ZO schvaluje Pravidla rozpočtového provizoria obce Jaroslavice na 

rok 2023 – viz. příloha. 

 

Hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 11/3/2022: ZO schvaluje Pravidla rozpočtového provizoria obce Jaroslavice na 

rok 2023 – viz. příloha. 

 

ad 10) Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene na pozemku parc. č. 467/1 

s EG.D – návrh smlouvy obdrželi zastupitelé v podkladech k zasedání a je přílohou č. 10 

tohoto zápisu. 

 

Návrh usnesení č. 12: ZO schvaluje Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene 

č. ZN-001030674960/003-ZMES se společností EG.D na pozemek parc. č. 467/1 za 

jednorázovou úplatu 2 000,- Kč bez DPH. 

 

Hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 12/3/2022: ZO schvaluje Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene 

č. ZN-001030674960/003-ZMES se společností EG.D na pozemek parc. č. 467/1 za 

jednorázovou úplatu 2 000,- Kč bez DPH. 

 

ad 11) Informace o výstavbě inženýrských sítí v lokalitě U Hřiště – starosta informoval, že 

před 14 dny byl na komunikaci položen asfaltový povrch (balená) mimo křižovatku, která se 

bude dodělávat až po propojení plynu. V současné době probíhají výstavby chodníků a 

veřejného osvětlení, příští týden by měla proběhnout kolaudace plynofikaci, a také splaškové 

kanalizace a vodovodu. V současné chvíli je profakturováno 80% nákladů. 

ZO bylo seznámeno se zprávou starosty o postupu prací na stavbě inženýrských sítí „U 

Hřiště“ – I. etapa. 

 

ad 12) Došlá pošta, různé –  

- Setkání na silvestra – starosta sdělil, že akce proběhne volnou formou, kdo 

bude chtít vyrazí na Náměstí, o půlnoci si připijí, zeptal se zastupitelů, zda i 

letos chtějí ohňostroj, obec by ho uhradila a zároveň cca 100 prskavek, 

zastupitelé souhlasili 

 

Návrh usnesení č. 13: ZO schvaluje zakoupení ohňostroje a prskavek pro akci Silvestr na 

Náměstí ve výši 8 000,- Kč. 

 

Hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 13/3/2022: ZO schvaluje zakoupení ohňostroje a prskavek pro akci Silvestr na 

Náměstí ve výši 8 000,- Kč. 

 

- Hasiči si podali žádost na spolupořádání Hasičského plesu, kdy žádají o 

proplacení nákladů na hudbu ve výši 16 000,- Kč, Mgr. Čížková se vyjádřila, 

že nebudou mít žádný výdělek, vstupné bude 130,- Kč, pan XXX jim dal cenu 

za pronájem sálu 12 000,- Kč. Pan Pekárek navrhl uhradit i celou částku 

nájemného. 

 

Návrh usnesení č. 14: ZO schvaluje spolupořádání Hasičského plesu s tím, že uhradíme 

hudbu ve výši 16 000,- Kč a pronájem sálu ve výši 12 000,- Kč. 

 



Hlasování: 7 pro, 0 proti, 5 se zdrželo 

Usnesení č. 14/3/2022: ZO schvaluje spolupořádání Hasičského plesu s tím, že uhradíme 

hudbu ve výši 16 000,- Kč a pronájem sálu ve výši 12 000,- Kč. 

 

- Letos si opět podali žádost o finanční příspěvek z rozpočtu obce HC Vlci 

Jaroslavice zastoupené panem XXX, žádost obdrželi zastupitelé v pokladech 

k zasedání zároveň s návrhem smlouvy, který je přílohou č. 11 tohoto zápisu. 

 

Návrh usnesení č. 15: ZO schvaluje poskytnutí veřejné finanční podpory pro HC Vlci 

Jaroslavice, zastoupené panem XXX ve výši 15 000,- Kč. 

 

Hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 15/3/2022: ZO schvaluje poskytnutí veřejné finanční podpory pro HC Vlci 

Jaroslavice, zastoupené panem XXX ve výši 15 000,- Kč. 

 

Návrh usnesení č. 16: ZO schvaluje Smlouvu o poskytnutí veřejné finanční podpory panu 

XXX, zastupujícímu HC Vlci Jaroslavice, ve výši 15.000,- Kč. 

 

Hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 16/3/2022: ZO schvaluje Smlouvu o poskytnutí veřejné finanční podpory panu 

XXX, zastupujícímu HC Vlci Jaroslavice, ve výši 15.000,- Kč. 

 

- Na minulém zasedání byli schváleni pouze čtyři členi komise pro výběrová 

řízení, strana Sousedé navrhla pátého člena pana Mgr. Samka. 

 

Návrh usnesení č. 17: ZO schvaluje pátého člena komise pro výběrová řízení Mgr. Petra 

Samka. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 1 se zdržel 

Usnesení č. 17/3/2022: ZO schvaluje pátého člena komise pro výběrová řízení Mgr. Petra 

Samka. 

 

- Starosta navrhl, vzhledem k těžké situaci s drahými energiemi, přispět našim 

seniorům 500,- Kč na Vánoce, pan Kozlík navrhl přispět 1 000,- Kč, starosta 

dal hlasovat nejprve o protinávrhu: 

Hlasování: 3 pro, 0 proti, 9 se zdrželo 

 

Návrh usnesení č. 18: ZO schvaluje finanční příspěvek našim spoluobčanům, mužům nad 61 

let a ženám nad 60 let, v částce 500,- Kč. 

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 2 se zdrželi 

Usnesení č. 18/3/2022: ZO schvaluje finanční příspěvek našim spoluobčanům, mužům nad 61 

let a ženám nad 60 let, v částce 500,- Kč. 

 

ad 13) Diskuse – Mgr Koňariková sdělila, že ji oslovil pan XXX, aby informovala zastupitele, 

že by chtěl prodat obci hostinec a sál. Starosta sdělil, že s ním taky pan XXX mluvil, starosta 

chtěl vědět za jakou částku, dodnes mu nebyl schopen odpovědět. Mgr. Mariánusová navrhla, 

aby se pan Šmíd vyzval, aby do příštího zasedání dal konkrétní nabídku. Starosta sdělil, že 

podobně je to s bývalou rotou, tu zase majitel nechce prodat, ale nabízí obci mini-byty 

s měsíčním nájemným 5 000,- Kč. Mgr. Mariánusová navrhla zazimovat nové hřiště Za 



Školičkou, protože v zimě tam nikdo chodit nebude, a dále navrhla dát tam kameru, jako 

ochranu proti vandalismu. Dále se dotázala, jak je na tom projektant pan XXX s naším 

projektem na nové ordinace, starosta sdělil, že dosud nic nemá hotovo. Mgr. Mariánusová 

ještě navrhla začátkem roku uspořádat schůzku s panem XXX ohledně možných dotací 

v příštím roce. Starosta sdělil, že spíš s panem XXX ze společnosti Timoris, která pro nás 

vyřizuje dotace. Pan XXX se dotázal, zda si může umístit reklamu před jejich obchod na 

Náměstí, zastupitelé souhlasili. Starosta sdělil, že se konaly valné hromady svazků, byly 

schváleny nové ceny – vodné 47,74 Kč za 1 m 3 vč. DPH, stočné – 50,26 Kč za 1 m3 vč. 

DPH. Pan XXX se dotázal, na jejich podanou žádost na koupi pozemku, kdy se budou prodeje 

projednávat? Starosta sdělil, že stavební komise se musí sejít a navrhnout cenu pozemků, na 

které se zastupitelé shodnou a až potom budeme pozemky prodávat. 

ZO berou na vědomí připomínky vznesené na dnešním zasedání. 

 

ad 14) Závěr - Starosta poděkoval všem přítomným za účast a popřál všem krásné vánoční 

svátky a mnoho štěstí a zdraví v novém roce a v 19.30 hod. ukončil zasedání. 

 

Přílohy: 

 

1) Prezenční listina ZO 

2) Prezenční listina hostů 

3) Návrh rozpočtu na rok 2023 a rozpočtového výhledu na období 2024 - 2025 ZŠ a MŠ 

Jaroslavice 

4) Mapa navržené viniční tratě „Motol 

5) Mapa navržené viniční tratě „Na vinicích“ 

6) Rozpočtové opatření č. 9/2022 

7) Jednací řád 

8) Strategický plán rozvoje obce Jaroslavice na období 2022 -2026 

9) Pravidla rozpočtového provizoria obce Jaroslavice na rok 2023 

10) Návrh smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene 

11) Návrh Smlouvy o poskytnutí veřejné finanční podpory HC Vlci Jaroslavice 

 

 

V Jaroslavicích dne 21. prosince 2022 

 

 

Zapsal:  Miroslava Vasmanská         ...................................................... 

 

 

Kontroloval: Petr Zálešák     ...................................................... 

 

Ověřovatelé zápisu:  

 

Luděk Juhaňák      ………..………………………….. 

 

 

Jan Holý       …………………………………… 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


